
 

 

 

 

 
 

 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-03/23-01/6 

URBROJ: 2182-10-01-23-2 

Knin,  13. travnja 2023.  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina 

 

 

 

 Sjednica je, dana 13. travnja 2023. godine, održana u gradskoj vijećnici u Kninu, s 

početkom  u 16:40.  

 Sjednicu je otvorio i istom predsjedao Dragan Miličević, predsjednik Gradskog vijeća 

Grada Knina (dalje u tekstu: predsjednik). 

  

Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su, od ukupno 15 vijećnika, na sjednici nazočni 

sljedeći vijećnici: 
 

1. Marjan Blažević 

2. Ante Dujić 

3. Veselin Đujić 

4. Nino Grabić  

5. Davor Ilić 

6. Mario Krišto 

7. Slavko Krvavica 

8. Ana Marić 

9. Spomenka Martić 

10. Dragan Miličević 

11. Dušan Milivojević 

12. Goran Mrnjavac 

13. Vedrana Požar 

14. Gabrijela Šimić 
 

i da Vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka. 

 

Nije nazočan vijećnik Tomislav Čolak, koji je opravdao svoj izostanak. 
 

 

Usvajanje zapisnika 

 

Na zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi te je isti usvojen 

jednoglasno. 
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Utvrđivanje dnevnog reda 
 

Jednoglasno je prihvaćen prijedlog za dopunu dnevnog reda s novom točkom 27. „Prijedlog 

Zaključka o ispravku tehničke pogreške u grafičkom dijelu III. Izmjena i dopuna Prostornog plana 

uređenja  Grada Knina“, nakon čega je jednoglasno usvojen cjelokupan 

 

D N E V N I      R E D 

 

1.    Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu djece  

       u Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2023./2024. 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                         društvene djelatnosti)   

2.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu opreme za potrebe Dječjeg vrtića  

       CVRČAK Knin za 2023. godinu 

       (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                   društvene djelatnosti)   

3.    Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu svježeg voća za potrebe Dječjeg   

       vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

       (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                   društvene djelatnosti)   

4.    Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu raznih prehrambenih artikala za  

       potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

       (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                   društvene djelatnosti)   

5.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu lož ulja za potrebe Dječjeg   

      vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

      (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                  društvene djelatnosti)   

 6.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu opreme (Program UP.02.2.2.16)  

       za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

       (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                   društvene djelatnosti)   

7.   Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu usluga mrežarine za potrebe  

      Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

      (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i   

                  društvene djelatnosti)   

8.   Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva na  

      području Grada Knina za 2022. godinu 

       (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                   društvene djelatnosti) 

9.   Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Grada  

      Knina za 2022. godinu 

       (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i     

                   društvene djelatnosti) 

10. Godišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada Knina  

        za 2022. godinu 

        (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                    društvene djelatnosti) 

11. Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Grada 

Knina za 2022. godinu 

        (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                    društvene djelatnosti) 
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12. Godišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, 

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2022. godinu 

          (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

13. Godišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada Knina 

za 2022. godinu 

 (Izvjestiteljica: Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i  

                         društvene djelatnosti) 

14. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2022. godinu 

 (Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

15. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Knina za 2022. godinu 

 (Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

16. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina za period 01.01.-31.12. 2022. 

godine 

 (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika Grada Knina) 

17. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Knina za 2022. godinu 

 (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika Grada Knina) 

18.    Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

            (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

19. Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje srpanj-prosinac 2022.   

   godine 

              (Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina) 

20.  Prijedlog Programa potpora male vrijednosti za poticanje gospodarstva na području 

           Grada Knina u 2023. godini 

            (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

21. Prijedlog Programa potpora gospodarstvu Grada Knina u 2023. godini 

            (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

22. Prijedlog Programa razvoja turističke ponude Grada Knina u 2023. godini 

            (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

23. Prijedlog Programa potpora poljoprivredi Grada Knina za razdoblje 2023.-2025. 

godina 

            (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

24. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna (VI) Generalnog urbanističkog plana 

Grada Knina 

 (Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

25. Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti – obavljanje 

komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Knina 

 (Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

26. Prijedlog Zaključka o usvajanju Izvješća o izvršenju plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

      (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica Gradonačelnika Grada Knina) 

27. Prijedlog Zaključka o ispravku tehničke pogreške u grafičkom dijelu III. Izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja  Grada Knina  

 (Izvjestitelj: Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,  

                     imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša) 

28. Vijećnička pitanja 
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Točka 1. 

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Odluke o upisu djece 

u Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku godinu 2023./2024. 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila odredbe predložene Odluke o upisu djece u vrtić za pedagošku 

godinu 2023./2024., na koju Grad, kao osnivač Vrtića mora prethodno dati suglasnost. 

  Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Mario Krišto je rekao da su roditelji imali problem s aplikacijom za online upis 

djece u vrtić i pitao je li isti riješen, a pročelnica Sanda Petrović Brnić je rekla da će se upis djece u 

vrtić i ove godine, kao i prethodne godine, vršiti putem aplikacije i da se nada da su eventualni 

nedostaci uklonjeni. 

 Suglasnost na Prijedlog Odluke o upisu djece u Dječji vrtić CVRČAK Knin za pedagošku 

godinu 2023./2024., dana je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji čini sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 2. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu opreme za potrebe  

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je za nabavu predmetne opreme potrebno odobrenje Vijeća jer 

se radi o javnoj nabavi koja prelazi iznos od 13.270,00 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu opreme za potrebe 

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 3. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu svježeg voća za potrebe  

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je za nabavu svježeg voća potrebno odobrenje Vijeća jer se 

radi o javnoj nabavi koja prelazi iznos od 13.270,00 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu svježeg voća za 

potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu donesena jednoglasno, i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

Točka 4. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu raznih prehrambenih artikala  

za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je za nabavu prehrambenih artikala potrebno odobrenje Vijeća 

jer se radi o javnoj nabavi koja prelazi iznos od 13.270,00 eura. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu raznih prehrambenih 

artikala za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu donesena jednoglasno, i 

sastavni je dio Zapisnika.           

 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu lož ulja za potrebe  

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je za nabavu lož ulja potrebno odobrenje Vijeća jer se radi o 

javnoj nabavi koja prelazi iznos od 13.270,00 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu lož ulja za potrebe 

Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 6.  

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu opreme (Program UP.02.2.2.16) 

za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je za nabavu predmetne opreme potrebno odobrenje Vijeća jer 

se radi o javnoj nabavi koja prelazi iznos od 13.270,00 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu opreme (Program 

UP.02.2.2.16) za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu donesena jednoglasno, i 

sastavni je dio Zapisnika.           

 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za nabavu usluga mrežarine  

za potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je pojasnila da je za nabavu usluga mrežarine potrebno odobrenje Vijeća jer 

se radi o javnoj nabavi koja prelazi iznos od 13.270,00 eura. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju suglasnosti za nabavu usluga mrežarine za 

potrebe Dječjeg vrtića CVRČAK Knin za 2023. godinu donesena jednoglasno, i sastavni je dio 

Zapisnika.           

 

Točka 8. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je izvijestila o provedbi Programa i dodala da je izvršenje istog 99,75%. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izviješće. 

 Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba udruga civilnog društva na području 

Grada Knina za 2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni 

dio Zapisnika.           

 

Točka 9. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je izvijestila o provedbi Programa i dodala da je izvršenje istog 99,80%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da je za božićne i novogodišnje blagdane utrošeno 900.000 

kuna i da je to rastrošnost koju si Grad ne može priuštiti. 

 Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi na području Grada Knina 

za 2022. godinu usvojeno je većinom glasova, 12 „za“, 1 „protiv“ (Mrnjavac) i 1 „suzdržan“ 

(Grabić), što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 10. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je izvijestila o provedbi Programa i dodala da je izvršenje istog 95,06%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 

 Godišnje izvješće o izvršenju Programa socijalnih davanja na području Grada Knina za 

2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 11. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je izvijestila o provedbi Programa i dodala da je izvršenje istog 98,95%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na Izvješće. 

 Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu na području Grada Knina 

za 2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji čini sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 12. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa Općih javnih potreba u predškolskom odgoju, 

školstvu i visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je izvijestila o provedbi Programa i dodala da je izvršenje istog 94,88%. 
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Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 

 Godišnje izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u predškolskom odgoju, školstvu i 

visokom obrazovanju na području Grada Knina za 2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je 

utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 13. 

Godišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Sanda Petrović Brnić, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu i                          

društvene djelatnosti je izvijestila o provedbi Programa i dodala da je izvršenje istog 98,76%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 

 Godišnje izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera na području Grada Knina za 

2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 14. 

Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je izvijestio o provedbi Programa i dodao da je izvršenje 

istog 99,92%. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 

   Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Knina 

za 2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 15. 

Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2022. godinu 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša je izvijestio o provedbi Programa i dodao da je izvršenje 

istog 98,24%. 

Vijećnik Nino Grabić je rekao da se nakon modernizacije javne rasvjete prije pet godina  

svake godine u istu ulažu znatna sredstva koja opterećuju proračun, da bi se trebao smanjiti broj 

rasvjetnih tijela ili gasiti rasvjetu kada nije neophodna te voditi računa o potrošnji električne 

energije i racionalizirati troškove.  

    Pročelnik Ivica Brčina se s složio s navodom o trošenju znatnih sredstava na održavanje 

javne rasvjete i pojasnio da se najveći dio sredstava troši na postavljanje novih rasvjetnih tijela po 

zahtjevima građana koji žive u naseljima gdje rasvjete nema, kako bi ima se olakšao svakodnevni 

život i pristup njihovim kućama. Dodao je i da je to jedan od uvjeta da bi se građani koji žive na 

takvim lokacijama mogli evidentirali kao obveznici plaćanja komunalne naknade i da će se kroz 

plaćanje iste kompenzirati bar dio troškova za javnu rasvjetu. Rekao je da će se razmisliti o 

mogućnosti gašenja rasvjete u dijelu dana kada ista nije potrebna.   

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 
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   Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Knina za 2022. godinu usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio 

Zapisnika.           

 

Točka 16. 

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina  

za period 1.1.-31.12. 2022. godine 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je izvijestila da je Grad prethodnu 2022. godinu 

završio s manjkom prihoda u iznosu od 11.833.230,92 kune jer je Grad predfinancirao rashode za 

projekte iz Intervencijskog plana, a da refundacija istih nije uplaćena do kraja 2022. godine. Da je 

tijekom navedene godine vršena preraspodjela sredstava po određenim stavkama, da je Grad dao 

jedno jamstvo Upravitelju d.o.o. Knin za iznos od 8.300.000 kuna, da se Grad dugoročno zadužio 

za dva kredita na rok od deset godina i to za provedbu EU projekata u iznosu od 9.695.000 kuna i 

za kapitalne projekte u iznosu od 10.105.000 kuna te da planirana proračunska pričuva nije 

korištena. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na izvješće. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je pitala za razlog raskida ugovora za izgradnju stare 

tržnice i plaćanja naknade štete izvođaču u iznosu od 377.640 kuna.   

Marijo Ćaćić, gradonačelnik Grada Knina (dalje u tekstu: gradonačelnik) je rekao da su 

početkom radova na sanaciji objekta na tržnici utvrđene pukotine koje narušavaju statiku objekta i 

koje nije bilo moguće sanirati te da je to zahtijevalo promjenu projekta, ishođenje građevinske 

dozvole, raskida ugovora s izvođačem i raspisivanje novog natječaja, temelju kojeg je kao izvođač 

odabrana kninska tvrtka koja je već započela s radovima na projektu.     

 Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Knina za period 1.1.-31.12. 2022. godine 

usvojen je većinom glasova, 8 „za“, 5 „protiv“ (Marić, Dujić, Grabić, Krišto, Mrnjavac) i 1 

„suzdržan“ (Požar), što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 17. 

Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Knina za 2022. godinu 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je rekla da će se ukupni manjak Grada  u iznosu 

od 12.245.793,79 kuna na način da će se viškom prihoda poslovanja pokrit dio manjka prihoda od 

nefinancijske imovine, a dio viškom primitaka od financijske imovine za utrošeni dio kredita na 

EU projektima. Da će se preostali iznos manjka prihoda od nefinancijske imovine rasporediti 

prvim Izmjenama i dopunama Proračuna Grada Knina za 2023. godinu te da će se isti pokriti 

viškom prihoda tekuće godine i da će se istim izmjenama proračuna rasporedit i ostatak 

prenesenog viška od primitaka od financijske imovine. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

Vijećnik Mario Krišto je rekao da je manjak Grada 34 milijuna kuna, a ne 12 milijuna kuna 

te je ukazao na neusklađenost stavki izvješća i kao primjer naveo da je na jednoj stranici navedena 

naknada gradonačelnika u iznosu 124.000 kuna, a n drugoj 62.000 kuna.  

Zamjenica gradonačelnika Kristina Perić je pojasnila da se nešto može planirati u jednom 

iznosu, a da izvršenje može biti u manjem ili većem iznosu od planiranoga te da se su u izvješću o 

izvršenju proračuna, osim Grada Knina obuhvaćeni i proračunski korisnici, a da se predmetna 

odluka odnosi samo na Grad Knin.  

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o raspodjeli rezultata poslovanja Grada Knina za 2022. 

godinu donesena većinom glasova, 8 „za“, 5 „protiv“ (Marić, Dujić, Grabić, Krišto, Mrnjavac) i 1 

„suzdržan“ (Požar), i sastavni je dio Zapisnika.          
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Točka 18. 

Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je rekla da su predloženim izmjenama ukupni 

prihodi povećani za 4.158.493,51 eura, rashodi poslovanja za 258.016,67 eura, a rashodi nabave 

nefinancijske imovine za 93.316,47 eura te je u nastavku pojasnila na što se odnosi povećanje.  

Vijećnik Nino Grabić je pitao od kuda se očekuju sredstva za ovoliko povećanje prihoda, a 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je pojasnila da se po plaćenim računima za Intervencijski 

plan i poslanim ZNS-ovima, očekuje uplata sredstava u ovoj godini. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za financije i proračun nema primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2023. godinu 

donesena većinom glasova, 9 „za“, 4 „protiv“ (Marić, Dujić, Grabić, Krišto) i 1 „suzdržan“ 

(Mrnjavac), i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 19. 

Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina 

 za razdoblje srpanj-prosinac 2022. godine 

 

Gradonačelnik je naveo najvažnije poslove i aktivnosti koje su obavljala tri upravna odjela 

Grada Knina kao i infrastrukturne projekte koji su se odvijali u predmetnom razdoblju. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić je izašla iz vijećnice, nazočno 13 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na izvješće. 

    Izvješće o radu gradonačelnika Grada Knina za razdoblje srpanj-prosinac 2022. godine 

usvojeno je većinom glasova, 9 „za“, 3 „protiv“ (Dujić, Grabić, Krišto) i 1 „suzdržan“ (Mrnjavac), 

što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

  

 

Točka 20. 

Prijedlog Programa potpora male vrijednosti za poticanje gospodarstva  

na području Grada Knina u 2023. godini 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je rekla da je cilj ovog Programa razvoj poslovne 

infrastrukture i kontinuirane podrške poduzetnicima za osnivanje i razvoj novih poduhvata i 

povećanje konkurentnosti na domaćem i stranom tržištu te je navela mjere koje će se provoditi 

istim. 

Potpredsjednica Vijeća Ana Marić se vratila u vijećnicu, a vijećnik Goran Mrnjavac je  

izašao iz vijećnice, nazočno 13 vijećnika. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Program potpora male vrijednosti za poticanje gospodarstva na 

području Grada Knina u 2023. godini donesen jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 21. 

Prijedlog Programa potpora gospodarstvu Grada Knina u 2023. godini 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je rekla da je cilj ovog Programa smanjenje 

početnih financijskih izdataka poduzetnika kod pokretanja poslovanja, jačanje konkurentnog 

nastupa poduzetnika na tržištu, ostvarivanje praktičnog obrazovanja i boljeg informiranja u 

poduzetništvu, poticanje na korištenje sredstava iz EU i nacionalnih fondova za projekte koji 



 10 

promiču gospodarski razvoj te razvoj poduzetničke infrastrukture te je navela da Program obuhvaća 

pet mjera koje će se provoditi istim. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Program potpora gospodarstvu Grada Knina u 2023. godini 

donesen jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.         

   

Točka 22. 

Prijedlog Programa potpora razvoja turističke ponude Grada Knina u 2023. godini 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je rekla da je ovaj Program isti kao prethodne 

godine i da se njime subvencioniraju troškovi u turizmu i djelatnostima vezanim uz turizam.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Program potpora razvoja turističke ponude Grada Knina u 2023. 

godini donesen jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 23. 

Prijedlog Programa potpora poljoprivredi Grada Knina za razdoblje 2023.-2025. godina 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je rekla da se ovaj Program donosi za trogodišnje 

razdoblje kako svake godine ne bi morali tražiti suglasnost nadležnog ministarstva, da obuhvaća 

četiri mjere i da mjera za pčelare sada obuhvaća i potporu za nabavu opreme za pčelarstvo. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Program potpora poljoprivredi Grada Knina za razdoblje 2023.-

2025. godina donesen jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 24. 

Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna (VI) Generalnog  

urbanističkog plana Grada Knina 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša  je naveo pravni temelj za donošenje predmetne Odluke 

i pojasnio da su ove izmjene i dopune izrađene sukladno Odluci o izradi Izmjena i dopuna (VI) 

Generalnog urbanističkog plana Grada Knina donesenoj na 18. sjednici Vijeća, u listopadu 2022. 

godine te je podsjetio da je predmet ovih izmjena bilo definiranje nove lokacije za izmještanje 

pročistača i prenamjena zone na Trgu oluje iz poslovne u pretežito trgovačku zonu.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i nema 

primjedbi na prijedlog. 

   Vijećnik Mario Krišto je pitao tko će financirati izgradnju novih prostora za komunalni 

centar i kome će pripasti sadašnji prostor. 

 Gradonačelnik je rekao da je završen projekt za novi komunalni centar na lokaciji iza 

veterinarske stanice i da se čeka natječaj na koji bi mogli aplicirati, i da postoji interes investitora 

da na sadašnjoj lokaciji komunalnog poduzeća naprave prodajni centar.  

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o donošenju Izmjena i dopuna (VI) Generalnog  

urbanističkog plana Grada Knina donesena većinom glasova, 9 „za“ i 4 „protiv“ (Marić, Dujić, 

Grabić, Krišto) i sastavni je dio Zapisnika.           

 

Vijećnik Goran Mrnjavac se  vratio u vijećnicu, nazočno 14 vijećnika. 
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Točka 25. 

Prijedlog Odluke o davanju koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti –  

obavljanje komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Knina 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša  je rekao da je na temelju objavljene dokumentacije za 

nadmetanje u postupku davanja koncesije za obavljanje komunalnog linijskog prijevoza putnika na 

području Grada zaprimljena jedna ponuda od strane  Čazmatrans promet d.o.o. i da je temeljem 

pregleda i analize utvrđeno da je ponuda ispunjavala tražene uvjete te je predložio donošenje 

predmetne Odluke. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost i Odbor za 

financije i proračun nemaju primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Odluka o davanju koncesije za obavljanje komunalne 

djelatnosti – obavljanje komunalnog linijskog prijevoza putnika na području Grada Knina 

donesena jednoglasno, i sastavni je dio Zapisnika.           

 

 

Točka 26. 

Izvješće o izvršenju plana djelovanja  

u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je navela pravni temelj za podnošenje Izvješća te 

je rekla da u prošloj godini nije bilo prirodnih nepogoda na području grada Knina, ali da će se i u 

buduće provoditi preventivne mjere kako bi se spriječile i ublažile eventualne štete od istih. 

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na izvješće. 

    Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

usvojeno je jednoglasno, što je utvrđeno Zaključkom koji je sastavni dio Zapisnika.           

 

 

Točka 27. 

Prijedlog Zaključka o ispravku tehničke pogreške u grafičkom dijelu  

III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja  Grada Knina 

 

Ivica Brčina, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne,                     

imovinskopravne poslove i zaštitu okoliša  je rekao da je u grafičkom dijelu III. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Grada Knina, iz 2020. godine, prilikom preslikavanja grafičkog dijela 

plana na nove podloge došlo do pogreške na način da je površina uzgajališta oznake H, prikazana 

kao građevinsko područje - naselje s oznakom H, a ne kao uzgajalište te da se predlaže donošenje 

predmetnog Zaključka kojim će se utvrditi ispravka  tehničke pogreške.  

Predsjednik je konstatirao da Odbor za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost nema 

primjedbi na prijedlog. 

 Prijedlog je prihvaćen te je Zaključak o ispravku tehničke pogreške u grafičkom dijelu III. 

Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja  Grada Knina donesen jednoglasno, i sastavni je dio 

Zapisnika.           
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Točka 28. 

Vijećnička pitanja 

 

• Vijećnik Nino Grabić je pitao kada će se otvoriti tvornica u Poduzetničkom centru te je 

komentirao neiskorištenost objekta na Marunuši i broj korisnika 3I-inkubatora. 
 

Gradonačelnik je  rekao da je ovo pitanje za investitora i da to ne može znati Grad Knin, ali da 

očekuje da će tvornica s radom početi uskoro. Dodao je da je temeljem natječaja sklopljen 

ugovor za najam objekta na Marunuši i da 3I- inkubator ima 22 korisnika.   

 

• Vijećnik Mario Krišto je u ime građana iz Šimunovićeve i Meštrovićeve ulice pitao za 

mogućnost asfaltiranja dijela makadama ispred stambene zgrade u svrhu parkirnih mjesta. 

Dalje je ukazao na problem parkiranja kod policijske postaje i osnovne škole u Jovićevoj ulici 

te je pitao može li se u suradnji sa Šumarijom iznaći neko rješenje jer tamo postoji površina na 

kojoj bi se mogao urediti parking.  
 

Pročelnik Ivica Brčina je rekao da je upoznat sa zahtjevom građana iz Šimunovićeve i 

Meštrovićeve ulice i da će se pokušati iznaći rješenje koje će biti prihvatljivo građanima, a i 

financijski prihvatljivo za proračun Grada. Dalje je rekao da se Grad već obraćao Hrvatskim 

šumama da jedan dio njihove površine prepuste za uređenje parkirališta, ali da je dobiven 

negativan odgovor te je dodao da se može ponoviti upit.  

 

• Vijećnik Goran Mrnjavac je rekao da je zbog vegetacije slaba vidljivost na pješačkom prijelazu 

kod komunalnog poduzeća i pitao za postavljanje nižeg rasvjetnog tijela s boljim osvjetljenjem.   
 

Gradonačelnik je rekao da se s nadležnim tijelima razmatra kako riješiti problem u svezi 

navedenog pješačkog prijelaza jer je isti nepregledan i opasan za sudionike u prometu. Dodao 

je da se priprema sanacija ceste od kružnog toka prema semaforu i da se razmatra izmještanje 

tog prijelaza, a pročelnik Ivica Brčina je dodao da će postupak izrade elaborata i izmještanje 

prijelaza potrajati pa da će se razmotriti prijedlog vijećnika kako bi se poboljšala vidljivost na 

navedenom prijelazu.   

 

 

 

Sjednica je završena u 18:17. 

 

 

 

            ZAPISNIK  SASTAVILA                            PREDSJEDNIK 

        Tatjana Plavčić, struč.spec.oec.                                    Dragan Miličević, mag. catech. 

 

 

 

 


